
Rada Miasta Radymna 
Radni - Sesja 

Protokół nr LXVII/2023 

Sesja w dniu 21 grudnia 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 21 grudnia 2023 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:45 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 Radnych. Nieobecna była Radna, Pani Justyna Żelak. 

Obecni: 

1. Tomasz Andrejko 

2. Jan Broda 

3. Joanna Burbeło 

4. Mariusz Diawoł 

5. Piliszko Edward 

6. Marek Jackowski 

7. Małgorzata Kalin 

8. Barbara Krzyżanowska 

9. Zygmunt Marciak 

10. Andrzej Pacek 

11. Janusz Sobejko 

12. Paweł Suchodolski 

13. Zygmunt Uszakiewicz 

14. Tomasz Zieliński 

15. Justyna Żelak 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

 

Pani Halina Wołos, Pan Lesław Kotyla i Pan Andrzej Samborski - Przewodniczący Zarządów 

Osiedli w Radymnie. Nieobecny był Pan Dariusz Gliniany. 

Pan Mieczysław Piziurny - Burmistrz Miasta Radymna,  

Pani Zofia Kawałek – Sekretarz Miasta Radymna,  

Pani Janina Kaczmarz – Skarbnik Miasta Radymna. 

Pani Anna Philipp-Pruchnik – Radca Prawny. 

Pan Marek Sobolewski – Radny Powiatu Jarosławskiego, Kierownik ZGK w Radymnie. 

Pani Agnieszka Andruszko – Kierownik MOPS w Radymnie. 

Pani Dorota Gunia – Dyrektor MOK w Radymnie. 

Pani Elżbieta Kuchta – Dyrektor MBP w Radymnie. 

Pan Paweł Kalisz – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Radymnie. 

 

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Pacek – Przewodniczący Rady Miasta Radymna. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pan Przewodniczący otworzył obrady LXVII zwyczajnej sesji Rady Miasta Radymna, 

przywitał uczestników sesji oraz stwierdził prawomocność obrad. Obecnych było 14 Radnych. 

Nieobecna była radna, Pani Justyna Żelak. 



Pan Przewodniczący poinformował wszystkich uczestników sesji Rady Miasta Radymna, że 

obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz, 

że klauzula informacyjna RODO znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miasta Radymna. 

Pan Przewodniczący poinformował Radnych, uczestników sesji Rady Miasta Radymna,  

o sposobie głosowania przy pomocy systemu eSesja. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący odczytał Porządek obrad, który przestawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Radymna na 2024 rok – projekt 62/LXVII. 

       a) przedstawienie Radzie projektu uchwały;  

       b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu uchwały w 

sprawie budżetu Miasta Radymna na 2024 r.; 

       c) opinie komisji stałych Rady Miasta Radymna;  

       d) opinia Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta 

Radymna w sprawie projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta Radymna na 2024 r.; 

       e) dyskusja nad projektem uchwały w sprawie budżetu Miasta Radymna na 2024 r.;  

       f) głosowanie.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta 

Radymna – projekt  63/LXVII. 

       a) przedstawienie Radzie projektu uchwały;  

       b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu uchwały w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Radymna. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach pomocy de 

minimis – projekt 64/LXVII. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za usługi w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w 

instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na 

terenie Miasta Radymna  – projekt 65/LXVII. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Bohaterów Września 

1939 r. w Radymnie  poprzez zmianę jej siedziby i utworzenie dodatkowej lokalizacji 

miejsca prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych  i opiekuńczych w budynku 

przy ul. Lwowskiej 20 A w Radymnie – projekt 66/LXVII. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Miasto Radymno oraz określenia granic ich obwodów od 1 września 

2024 r.– projekt 67/LXVII. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi oraz w sprawie szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania.– projekt 68/LXVII. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków 



częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania – 

projekt 69/LXVII. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy 

społecznej będących w zakresie zadań własnych gminy– projekt 70/LXVII. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w 

zakresie dożywania w Mieście Radymno „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024- 2028 

– projekt 71/LXVII. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na 

zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem  ,,Posiłek w szkole i 

w domu” na lata 2024-2028– projekt 72/LXVII. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie Gminnej Straży 

Energetycznej – projekt 73/LXVII. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie petycji Rady Miejskiej w Toszku w sprawie wystąpienia do 

Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie 

nowelizacji ustaw: kodeksu postępowania cywilnego, kodeksu pracy, ustaw o 

postępowaniu egzekucyjnym  

w administracji i innych powiązanych tematycznie – projekt 74/LXVII. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, zlokalizowanej na 

terenie miasta Radymna– projekt 75/LXVII. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia do gminnego zasobu nieruchomości 

Gminy Miejskiej Radymno nieruchomości gruntowej – projekt 76/LXVII. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości– projekt 77/LXVII. 

20. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

21. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 

22. Wolne wnioski i informacje. 

23. Zapytania. 

24. Zakończenie obrad sesji. 

Nikt nie zgłosił wniosku o dokonanie zmian w Porządku obrad. 

Pan Przewodniczący złożył wniosek o procedowanie uchwał bez konieczności ich 

odczytywania z wyjątkiem projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta Radymna na rok 2024 

– projekt  62/67 oraz z wyjątkiem projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Miasta Radymna – projekt  63/67. 

Wniosek został przyjęty przez aklamację. 

O godz. 9:09 do obrad dołączyła Pani Halina Wołos. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 
 

Pan Burmistrz składając sprawozdanie o pracach w okresie międzysesyjnym poinformował 

m. in. o: 

- stanie zaawansowania inwestycji miejskich oraz problemach związanych z 

przeprowadzaniem prac, 

- rozstrzygnięciu przetargu na wywóz odpadów komunalnych, 

- stanie zaawansowania projektu dot. OZE prowadzonego wspólnie z m. Przemyśl. 



Pan Burmistrz podziękował za udział w koncercie „Tylko jedna jest taka noc” oraz w 

spotkaniu opłatkowym. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu w dyskusji, Pan Przewodniczący zamknął ten punkt 

Porządku obrad. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Radymna na 2024 rok – projekt 

62/LXVII. 

a) przedstawienie Radzie projektu uchwały; 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

budżetu Miasta Radymna na 20924 r. 

W trakcie przedstawiania zapisów projektu uchwały przez Panię Skarbnik Pan Mariusz 

Diawoł złożył wniosek o procedowanie bez konieczności odczytywania jej w  całości. 

 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek o procedowanie projektu budżetu bez konieczności jego odczytywania.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

Pani Skarbnik przedstawiła autopoprawki do projektu budżetu Miasta Radymna na rok 2024. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie autopoprawek do budżetu na 2024 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu uchwały w sprawie 

budżetu Miasta Radymna na 2024 r.; 



Pani Skarbnik przedstawiła opinię RIO w sprawie projektu budżetu Miasta Radymna na 2024 

r. 

c) opinie komisji stałych Rady Miasta Radymna; 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna, 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna. 

 

d) opinia Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta Radymna w 

sprawie projektu uchwały w sprawie budżetu Miasta Radymna na 2024 r.; 

 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pan Paweł Suchodolski – Przewodniczący Komisji, 

odczytał opinię Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego.  

Opinia Komisji do projektu budżetu Miasta Radymna na rok 2024 wraz z autopoprawkami była 

pozytywna. 

e) dyskusja nad projektem uchwały w sprawie budżetu Miasta Radymna na 2024 r.; 

Pan Burmistrz omówił zapisy budżetu, podziękował Pani Skarbnik za jego przygotowanie i 

Radzie Miasta Radymna za współpracę oraz poprosił Radę o jego przyjęcie. 

Pan Janusz Sobejko podkreślił różnice w budżetach z poprzednich kadencji, wspomniał o 

dużych oczekiwaniach oraz szansach na dalszy rozwój ku zadowoleniu mieszkańców.  

f) głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Radymna na 2024 rok – projekt 62/LXVII..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

Pan Burmistrz podziękował Radzie za przyjęcie budżetu na 2024 r. 

 



5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta 

Radymna – projekt 63/LXVII. 

a) przedstawienie Radzie projektu uchwały; 

 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

W trakcie przedstawiania projektu uchwały Pan Przewodniczący złożył wniosek o dalsze 

procedowanie bez konieczności jej odczytywania w całości. 

 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek o nieodczytywanie w całości projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Miasta Radymna – projekt 63/LXVII..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

Pani Skarbnik przedstawiła autopoprawki do wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie autopoprawek do wieloletniej prognozy finansowej Miasta Radymna – projekt 

63/LXVII..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej Miasta Radymna. 

 

Pani Skarbnik odczytała opinie RIO dot. projektu uchwały ws. w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej Miasta Radymna. 

Nie było chętnych doi zabrania głosu w dyskusji. 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta Radymna – 

projekt 63/LXVII..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach 

pomocy de minimis – projekt 64/LXVII. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach pomocy de 

minimis – projekt 64/LXVII..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Miasta Radymna – projekt 65/LXVII. 



Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Miasta Radymna – projekt 

65/LXVII..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Bohaterów 

Września 1939 r. w Radymnie poprzez zmianę jej siedziby i utworzenie dodatkowej 

lokalizacji miejsca prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

w budynku przy ul. Lwowskiej 20 A w Radymnie – projekt 66/LXVII. 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Bohaterów Września 

1939 r. w Radymnie poprzez zmianę jej siedziby i utworzenie dodatkowej lokalizacji miejsca 

prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych w budynku przy ul. 

Lwowskiej 20 A w Radymnie – projekt 66/LXVII..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Miasto Radymno oraz określenia granic ich obwodów od 1 

września 2024 r.– projekt 67/LXVII. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Miasto Radymno oraz określenia granic ich obwodów od 1 września 

2024 r.– projekt 67/LXVII..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz w sprawie szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich 

pobierania.– projekt 68/LXVII. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna. 



Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie: szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz w sprawie szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania.– projekt 68/LXVII. .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania – projekt 69/LXVII. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania – projekt 69/LXVII..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z 



pomocy społecznej będących w zakresie zadań własnych gminy– projekt 70/LXVII. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy 

społecznej będących w zakresie zadań własnych gminy– projekt 70/LXVII..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w 

zakresie dożywania w Mieście Radymno „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024- 2028 

– projekt 71/LXVII. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywania w Mieście Radymno „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024- 2028 – projekt 

71/LXVII..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 



Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do przyznania pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego 

na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem ,,Posiłek w szkole i 

w domu” na lata 2024-2028– projekt 72/LXVII. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na 

zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem ,,Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2024-2028– projekt 72/LXVII..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie Gminnej Straży 

Energetycznej – projekt 73/LXVII. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – bez opinii, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – bez opinii. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie Gminnej Straży Energetycznej 

– projekt 73/LXVII..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, 

Zygmunt Uszakiewicz 

PRZECIW (1) 

Andrzej Pacek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Małgorzata Kalin, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie petycji Rady Miejskiej w Toszku w sprawie wystąpienia 

do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie 

nowelizacji ustaw: kodeksu postępowania cywilnego, kodeksu pracy, ustaw o 

postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych tematycznie – 

projekt 74/LXVII. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – bez opinii. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie petycji Rady Miejskiej w Toszku w sprawie wystąpienia do 

Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji 

ustaw: kodeksu postępowania cywilnego, kodeksu pracy, ustaw o postępowaniu 

egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych tematycznie – projekt 74/LXVII. .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek Jackowski, Barbara 

Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, 

Zygmunt Uszakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Joanna Burbeło, Małgorzata Kalin, Tomasz Zieliński 



NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, zlokalizowanej na 

terenie miasta Radymna– projekt 75/LXVII. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, zlokalizowanej na terenie 

miasta Radymna– projekt 75/LXVII..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia do gminnego zasobu 

nieruchomości Gminy Miejskiej Radymno nieruchomości gruntowej – projekt 

76/LXVII. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia do gminnego zasobu nieruchomości 

Gminy Miejskiej Radymno nieruchomości gruntowej – projekt 76/LXVII..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości– projekt 77/LXVII. 

Pani Sekretarz przedstawiła sprostowanie błędu polegającego na zamianie w podstawie 

prawnej numeru paragrafu 13 na 37.  

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta Radymna: 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Klubu Radnych: 

Klub Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna, 

Klub Radnych „Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości– projekt 77/LXVII..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek Jackowski, Barbara 

Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, 

Zygmunt Uszakiewicz 

PRZECIW (1) 

Tomasz Zieliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tomasz Andrejko, Małgorzata Kalin 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Żelak 

O godz. 10:28 Pan Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 

O godz. 10:33 Pan Przewodniczący wznowił obrady. Na Sali Narad było obecnych 14 

Radnych.  

 

20. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

Nikt nie złożył zapytania ani interpelacji. 



21. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 

Pani Sekretarz złożyła stosowną informację. 

Pan Burmistrz poprosił o wstrzymanie się ze zgłaszaniem wniosków dot. oświetlenia do czasu 

przeprowadzenia jego modernizacji. 

 

 

22. Wolne wnioski i informacje. 
 

Nikt nie złożył wniosku ani nie przedstawił informacji. 

 

 

23. Zapytania. 

Pan Marek Jackowski złożył wniosek o wymianę spalonych żarówek w parku  i w  Rynku. 

Odpowiadając na pytanie Pana Marka Jackowskiego, Pan Burmistrz poinformował, że spalone 

żarówki będą wymieniane na bieżąco. 

Pan Edward Piliszko złożył wniosek o dopasowanie czasów świecenia poszczególnych 

obwodów oświetlenia ulicznego. 

Pan Zygmunt Uszakiewicz zapytał czy nowe ulice zostaną ujęte w planie wymiany oświetlenia. 

Pan Zygmunt Marciak zapytał o losy swojego wniosku o wycinkę drzewa w Rynku obok 

kiosków. 

Odpowiadając na pytanie Pani Barbary Krzyżanowskiej, Pan Burmistrz poinformował o stanie 

podejmowanych czynności  w kierunku sprzedaży budynku po dawnej szkole podstawowej 

przy ul. Sienkiewicza. 

Odpowiadając na pytanie Pana Marka Jackowskiego, Pan Burmistrz poinformował, że  

w parkach będzie przeprowadzona pielęgnacja drzew natomiast odnośnie usuwania gniazd to 

nie można podejmować takich działań z uwagi na fakt, iż występują tam gatunki chronione. 

Pan Edward Piliszko poruszył sprawę zniszczonych elewacji kamienic i zapytał kiedy będzie 

możliwość remontu kamienicy przy ul. Lwowskiej 7, na co Pan Burmistrz poinformował, że tą 

kamienicą zarządza Wspólnota. Poinformował, że Miasto nabyło prawo własności do kamienic 

pod numerami 10 i 13 w Rynku i tam będą podejmowane działania zmierzające do remontu lub 

zbycia tych budynków. 

Pani Małgorzata Kalin poruszyła sprawę nieudzielenia jej głosu w formie zapytania na 

poprzedniej sesji, na co Pan Przewodniczący stwierdził, że prowadzenie obrad należy do 

Przewodniczącego i z powodu szczególnej tematyki i czasu w jakim odbywa się sesja pozwolił 

na zadawanie pytań oraz poprosił o stosowanie się do Statutu Miasta. 

Pan Przewodniczący złożył życzenia świąteczne i podziękował za współpracę w 2023 r. 

Pan Burmistrz złożył życzenia świąteczne i noworoczne. 



24. Zakończenie obrad sesji. 

O godz. 10:45 Pan Przewodniczący zamknął obrady LXVII sesji Rady Miasta Radymna, 

podziękował zaproszonym gościom, Radnym i wszystkim obecnym za udział w obradach. 

Przewodniczący 

Rady Miasta Radymna 

                     Andrzej Pacek 

 

Protokołował: Henryk Wolski 

………………………………. 

 

 

  

  


